
Leka kommune Møteprotokoll

Utvalg: Kommunestyret
Møtested: Lekatun
Dato: 22.03.2018
Tidspunkt: 10:30 – 15:25

Følgende faste medlemmer møtte:

Navn Funksjon Representerer
Per Helge Johansen Leder SP
Kristin Floa Nestleder SP
Ole Kristian Holand Medlem SP
Kristin Hagen Fjeldstad Medlem SP
Ole Annfinn Helmersen Medlem SP
Maja Moen Furre Medlem SP
Leif Pettersen Medlem SP
Aina Hege Haug Medlem AP
Arnfinn Holand Medlem AP
Bjørn Arne Laugen Medlem AP
Åsmund Nilsen Medlem V
Mari-Anne Hoff Medlem SV

Følgende medlemmer hadde meldt forfall:

Navn Funksjon Representerer
Sindre Helmersen
Leif Rune Jensen
Remi Thorsen

Medlem
Medlem
Medlem

SP
SP
V

Følgende varamedlemmer møtte:

Navn Møtte for Representerer

Merknader
Mari-Anne Hoff etterlyser informasjon om prosess med stilling som oppvekstsjef/ 
skolefaglig ansvarlig. 
Det forelå ellers ingen merknader til innkalling eller sakliste. 
Orienteringer med NAV, barnevern og Herlaugspel ble gitt i starten av møtet. 
Åsmund Nilsen tiltrådte møtet til behandling av sakliste. 

Maja Moen Furre ble valgt til å underskrive protokoll i tillegg til møteleder.

Underskrift:
Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i møteboka, 
er i samsvar med det som ble vedtatt på møtet.

Fra administrasjonen møtte:

Navn Stilling
Solveig Slyngstad
Beathe Mårvik

Rådmann
Formannskapssekretær



Leka, ________

______________________ ______________________
Per Helge Johansen Maja Moen Furre





Saksliste

Utvalgs-

saksnr

Innhold Lukket Arkiv-

saksnr

Sakliste:

PS 13/18 Kontrollutvalgets årsrapport 2017 2018/55

PS 14/18 Hurtigbåtforbindelse Namsos-Rørvik-Leka med 
forlengelse til Vennesund

2017/325

PS 15/18 Vedlikeholdsplan kommunale bygg 2018 2015/34

Referatsaker:

RS 38/18 Kommunetilhørighet, veien videre etter avholdt 
rådgivende folkeavstemning

2014/162

RS 39/18 Anmodning om å revurdere flytting av Leka 
lensmannskontor til hhv Kolvereid og Steinkjer

2013/389

RS 40/18 Normalpolitivedtekt (rundskriv 02/2018) 2018/5

RS 41/18 Hva mener dere om Trøndelagsplanen, høring 2018/64

RS 42/18 Konstituering Trøndelag heimevernsnemnd 2012/23

RS 43/18 Nasjonale mål og hovedprioriteringer for de sosiale 
tjenestene i arbeids- og velferdsforvaltningen 2018

2016/225

RS 44/18 Protokoll overtakelsesforretning 2017/143

RS 45/18 Informasjon om nytt sekretariat for kontrollutvalget 2017/193

RS 46/18 Signert leveringsavtale mellom Konsek Trøndelag 
IKS og Leka kommune

2017/193

RS 47/18 Regionale næringsfond, fordeling 2018 2018/51

RS 48/18 Havbruksfond - utbetalinger høsten 2017 2017/340

RS 49/18 Jan Erling Pettersen, fradeling av en parsell til 
nausttomt, N3,  ihht reguleringspalnen for 
Gangstøa hytte og boligområde, gnr 17 bnr 22

2016/139

RS 50/18 Tillatelse til tiltak, bygging av fritidsbolig gnr 8 bnr 
51, reguleringsplan Frøvik og Frøvikøya, A-3 Bygg 
Beistad AS

2018/44

RS 51/18 Jorunn Gran - fordeling av ansvar og funksjoner fra 
1.mars 2018

2017/252

RS 52/18 Midlertidige stillinger Leka barnehage mars - juli 
2018

2017/226

RS 53/18 Vertshuset Herlaug AS v/ Åsmund Aune - søknad til 
næringsfondet om støtte til innkjøp av nytt 
kassaapparat

2018/54

RS 54/18 Coop Leka, Søknad om endring av ansvarlig for 
salgsbevilling og stedfortreder for denne.

2018/61

RS 55/18 Tilkallingsvikarer Leka barnehage mars - juli 2018 2017/226

RS 56/18 Teamleder voksenopplæringen 2018 2017/333

RS 57/18 Sveinung Thorvik, tillatelse til tiltak, tilbygg bolig, 
gnr 16 bnr 63

2018/58



RS 58/18 Lekamøya Spiseri AS, søknad om støtte til logoløft, 
arrangert i samarbeid med Heilhornets rike.

2018/32

RS 59/18 Søknad om startlån X 2018/45

RS 60/18 Søknad om arbeidsplassbrille X 2013/261

Orienteringer først i møtet:
Rigmor Bratland orienterte om NAVs framtidige rolle 
Heidi Aune orienterte om interkommunalt barnevern Ytre Namdal
Elisabeth Helmersen orienterte om Herlaugspelet, rapport

Orienteringer fra ordfører til slutt i møtet:
Bro i Gutvik, behandlet i formannskapet 
Venterom i Gutvik – løsninger for kiosk/matsalg 
Folkevalgtopplæring 7. og 8. mai
Næringsbygg i havna på Skei
Molo, havna på Skei
Arbeidsmiljøutvalget er aktivt igjen
Det arbeides med et digitalt HMS-system 
Ny kriseøvelse SODD i april
Henvendelse politimester ang nærpolitireformen
Møte med fylkesmannen på Leka



PS 13/18 Kontrollutvalgets årsrapport 2017

Saksprotokoll i Kommunestyret - 22.03.2018 

Votering: Kontrollutvalgets innstilling enstemmig vedtatt. 

Vedtak

Kommunestyret tar Kontrollutvalgets årsrapport for 2017 til orientering.

PS 14/18 Hurtigbåtforbindelse Namsos-Rørvik-Leka med forlengelse til Vennesund

Saksprotokoll i Kommunestyret - 22.03.2018 

Forslag fra kommunestyret:
Kommunen opplever en tilflytting av ungdommer, noe som er svært positivt. For å sikre 
bosettingen vi har, samt legge til rette for ytterligere tilflytning, er det viktig at vi kan legge til 
rette for en båtrute hvor man åpner for lett tilgang til et variert arbeidsmarked i Nærøysund-
området.

1. Dagens hurtigbåttilbud må opprettholdes, og justeres for å tilpasses pendlere og 
skoleelever.
Dagens rute medfører et opphold i Rørvik på min. 9,5 timer, og dette er ikke attraktivt nok, 
hverken for pendlere eller skoleelever. 
Ankomst Rørvik bør være kl. 0745, med retur fra Namsos kl. 1500. 

Det må finnes løsninger som sikrer at skoleelever på videregående i Namsos kommer seg 
heim med båten fredag ettermiddag. 

Det bør jobbes med bedre rabattordninger for å få flere reisende over på båten, og ikke 
minst informeres godt om rabattene. 

Leka kommune kan ikke akseptere en sommerrute som omfatter "turist-kjøring" til 
Gjæslingan, før avgang videre til Leka. Denne ordningen gjør båtruta til Leka nesten 
ubrukelig i sommersesongen, med tanke på pendlere / skoleelever som får en 
uforholdsmessig lang ventetid på Rørvik – ankomst Leka ca. kl. 2000 på onsdag og fredag.

Sambandet må tilpasses, med minimum dagens standard, slik at det kan bli attraktivt for 
våre innbyggere, herunder pendlere og skoleelever. 

2. Vi ønsker å kunne prøve ut en fremtidsrettet forlengelse av dagens rute, med forlengelse til 
Vennesund i Sømna. 
Leka kommune ber Trøndelag og Nordland fylkeskommuner legge til rette for en slik 
utvidelse. 
Alternative energiløsninger må vurderes på den aktuelle strekningen Namsos – Vennesund.

1. Votering: Pkt 1 i kommunestyrets forslag enstemmig vedtatt. 
2. Votering: Pkt 2 i kommunestyrets forslag vedtatt med 10 mot 1 stemme. 

Vedtak

Kommunen opplever en tilflytting av ungdommer, noe som er svært positivt. For å sikre 
bosettingen vi har, samt legge til rette for ytterligere tilflytning, er det viktig at vi kan legge til 
rette for en båtrute hvor man åpner for lett tilgang til et variert arbeidsmarked i Nærøysund-
området.

1. Dagens hurtigbåttilbud må opprettholdes, og justeres for å tilpasses pendlere og 
skoleelever.



Dagens rute medfører et opphold i Rørvik på min. 9,5 timer, og dette er ikke attraktivt nok, 
hverken for pendlere eller skoleelever. 
Ankomst Rørvik bør være kl. 0745, med retur fra Namsos kl. 1500. 

Det må finnes løsninger som sikrer at skoleelever på videregående i Namsos kommer seg 
heim med båten fredag ettermiddag. 

Det bør jobbes med bedre rabattordninger for å få flere reisende over på båten, og ikke 
minst informeres godt om rabattene. 

Leka kommune kan ikke akseptere en sommerrute som omfatter "turist-kjøring" til 
Gjæslingan, før avgang videre til Leka. Denne ordningen gjør båtruta til Leka nesten 
ubrukelig i sommersesongen, med tanke på pendlere / skoleelever som får en 
uforholdsmessig lang ventetid på Rørvik – ankomst Leka ca. kl. 2000 på onsdag og fredag.

Sambandet må tilpasses, med minimum dagens standard, slik at det kan bli attraktivt for 
våre innbyggere, herunder pendlere og skoleelever. 

2. Vi ønsker å kunne prøve ut en fremtidsrettet forlengelse av dagens rute, med forlengelse til 
Vennesund i Sømna. 
Leka kommune ber Trøndelag og Nordland fylkeskommuner legge til rette for en slik 
utvidelse. 
Alternative energiløsninger må vurderes på den aktuelle strekningen Namsos – Vennesund.  

PS 15/18 Vedlikeholdsplan kommunale bygg 2018

Saksprotokoll i Kommunestyret - 22.03.2018 

Tilleggsforslag fra SP:
Før behandling av konkrete vedlikeholdstiltak bes det om å få til behandling en gjennomgang 
av reglement for utleie av kommunale boliger. 

Vedrørende tomannsbolig på skolen må det vurderes alternativt rivning eller restaurering. 

Votering: Rådmannens innstilling med tilleggsforslag enstemmig vedtatt. 

Vedtak

Det fremmes sak vedrørende hvert vedlikeholdstiltak med kostnadsoverslag.
Før behandling av konkrete vedlikeholdstiltak bes det om å få til behandling en gjennomgang 
av reglement for utleie av kommunale boliger. 

Vedrørende tomannsbolig på skolen må det vurderes alternativt rivning eller restaurering. 

Leka, 22.03.2018

Beathe Mårvik
f.sk.sekr.


